

老师简介

Teachers Bios

陈荣康老师现在在博为中学 (Paul D West Middle School) 教初级中文。他是古汉语、古诗词、方言学爱好者。曾经在北京大学就读古汉语，他有外语教学硕士学位和k-12汉语教师资格证，现在在圣地亚哥国家大学(National University)就读教育学博士。

Mr. Ian Cohen teaches beginners Chinese at Paul D West Middle School. He is a lover of Classical Chinese, Classical Chinese poetry and dialectology. He has a master's in world language education, a k-12 Mandarin Chinese teaching certificate. Presently, He is going for a Doctor of Education EDD degree at National University in San Diego.

何岩老师毕业于首都师范大学中文系，已经在公立中学Webb Bridge Middle School任教16年。也曾在周末的中文学校任教近20年。组织编写初中六七八年级的中文教学大纲，负责县教育局编写示范教案，及六七八年级的统考题。组织安排学生家长参与学校国际节的节目表演，展板和食物。

Ms. He Yan graduated with a Chinese major from Capital Normal University. She has taught Chinese in Webb Bridge Middle School, a public school, for over 16 years. She also taught Chinese in weekend heritage Chinese school for about 20 years. She designed and built the Middle School, 6th, 7th and 8th grade Chinese Curriculum, unit plans, and formative assessments for Fulton County schools. She plans and orchestrates a yearly International Night at the school. This year she gathered support from over 40 families.

朱临湘博士，笔名里巷。北美华语教师、诗人、词曲创作人和译者。她目前是亚特兰大菁英学者学校的中文教师，教6-12年级。她是兰畹诗社的创办人，《兰畹诗刊》现任主编。她的诗歌曾/将发表在《纽约一行》、《恩语》和《新报》等文学刊物和报纸期刊杂志上。2023年四月，她与歌唱家王美玉和女高音田粟丰共同举办了“亚特兰大华语原创歌曲演唱会”。她创作的歌曲代表作有《我有一个梦想》和《以夏天之名》。她的翻译代表作是《移动你的巴士》(作者 Ron Clark)。

Dr. Linxiang Zhu, pen name Li Xiang, is a North American Chinese language teacher, poet, songwriter, and translator. She currently serves as a Chinese teacher at the Elite Scholars Academy, teaching grades 6-12. She is the founder of the Lanwan Poetry Society and the current

editor-in-chief of "Lanwan Poetry Magazine." Her poetry has been published in literary journals and newspapers such as "New York Yihang," "Enyu," and "the Xin Times." In April 2023, Soprano Meiyu Wang, Soprano Sophia Tian and her held the "Atlanta Original Chinese Song Concert." Some of her notable song compositions include "I Have a Dream" and "In the Name of Summer." Her prominent translation work includes "Move Your Bus" (written by Ron Clark).